
Geachte wetgever, 
 
Als bewindvoerder brengen wij nu btw in rekening omdat dit voor onze  branche zo verplicht is. 
We kunnen daardoor ook btw in vooraftrek nemen. Jaarlijks is dat toch zeker +/- € 2.000 tot € 
3.000. Laat staan wanneer er computers en/of andere vaste activa gekocht worden. 
 
Wanneer de activiteiten van een  bewindvoerder btw vrijgesteld worden, kunnen we de aftrek van 
btw niet meer claimen en verliezen we die marge, naast het feit dat onze werkzaamheden toch al 
niet met de prijsstijgingen meegegaan zijn. In 2022 en 2023 zijn de tarieven gelijk gebleven, 
terwijl deze normaal meegaan met het inflatiepercentage. Niemand kan mij wijs maken, dat er 
vanaf 2022 richting 2023 geen inflatie hoger dan 1% heeft plaatsgevonden, maar onze tarieven 
bleven gelijk. Een telefoontje naar de Rechtbank leerde ons, dat er blijkbaar geen sprake zou zijn 
van inflatie. Dan blijf je verbaasd achter, want op een Rechbank werken toch slimme mensen?? 
Zelfs mijn dochter van 17 jaar zonder economie in haar examenpakket kon mij uitleggen, dat er 
wel degelijk sprake was van inflatie en zeker ook hoger dan de 1% die overbrugd moet worden, 
voor onze tarieven omhoog gezet kunnen worden (dit laatste ligt wettelijk zo vast. Maar als die 
inflatie dan hoger blijkt te zijn, is de overheid niet thuis). 
 
Iedereen ging er wel 7 tot 15% op voortuit. maar wij als bewindvoerders moesten het doen met 
een gelijkblijvend tarief. Nu nogmaals de btw regels aanpassen en ons laten zitten met een 
vooraftrek die door die wijziging niet geclaimd kan worden, kan niet de bedoeling zijn. 
 
Wanneer er in de wet uitzonderingen gemaakt kunnen/mogen worden, waardoor wij onze 
vooraftrek wel gewoon kunnen  claimen, dan kan het wel. Maar met mijn ervaring 
belastingtechnisch als accountant (dit was ik tot 2014) reken ik daarop niet. Dan zouden wij een 
uitzondering zijn en van uitzonderingen houdt men niet. Ik zie dat dus nog niet gebeuren. 
 
Al met al is het de vraag of het kabinet erop zit te wachten, dat de mensen die mensen met een 
smalle beurs helpen (de overheid slaagt daarin niet, zoals blijkt uit de gebeurtenissen in de stad 
Groningen en zoals de mensen van Schulddienstverlening van de gemeenten waarmee wij 
samenwerken ook eerlijk toegeven) om moeten vallen en / of hun onderneming gaan staken, 
omdat het gewoon niet meer te doen is. Persoonlijk ben ik er wel over aan het nadenken om mijn  
klanten aan te bieden bij de Rechtbank. Dit soort wetswijzigingen geeft duidelijk weer, dat de 
overheid de toegevoegde waarde van het bewind niet ziet zitten, terwijl ik van de diverse 
gemeenten te horen krijg dat mijn klanten goed geholpen worden en ook regelmatig weer zelf 
alles kunnen oppakken. Zij dit niet zo kunnen omdat zij alleen tussen 9 en 5 uur beschikbaar zijn.  
 
Ook voor een redelijk denkend persoon, zit ergens een maximum aan veerkracht. 
Wanneer je door hard verwerken zelfs je boterham niet meer kunt verdienen en ze op deze wijze 
wederom € 2.000 tot € 3.000 van je afpakken, dan moeten we het besluit om te stoppen met de 
onderneming maar doorvoeren. 
 
 
Kortom: de btw-wijziging is naast  het niet verhogen van de tarieven (terwijl heel Nederland er 
minimaal 10% op is vooruitgegaan) een zoveelste maatregel om bewindvoerders de kop in te 
drukken. Het werk wordt hierdoor onmogelijk gemaakt. Personeel kan niet betaald worden op 
deze manier en zie dan je werk nog maar goed uit te voeren. Het is een vicieuze cirkel waarin je 
dan terecht komt. Dat mag niet gebeuren. Er moet afgezien worden van deze maatregel en/of er 
moet bijzondere wetgeving van toepassing worden verklaard, waarmee men de negatieve 
aspecten teniet doet. 
 
 


